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خداحافظی با اغذیه فروشان خیابان سی تیر؟
رئیس شورای شهر تهران در صحن: با بازگشت غرفه های غذا به خیابان سی تیر مخالف هستیم

زینبزینالزادهگزارش
روزنامه نگار

خیابانســیتیرازقدیمیترینمعبرهای
غذاییتهراناستوازدهه۹۰اغذیهفروشان
درآنمستقرشدندوشروعبهفعالیتکردند.
اواسطسالگذشتهبودکهباهدفبازطراحی
جدید،اغذیهفروشانتعطیلشدندومقرر
شددرراستایتوسعهگردشگریعلاوهبر
غرفهاغذیهفروشــی،غرفههایکتابهم
پیشبینیشود.۳روزقبلهمسعیدبیگی،
مدیرعاملشرکتساماندهیصنایعومشاغل
شــهرتهرانازاتمامعملیاتبازطراحیو
بازگشتاغذیهفروشانتااواسطمهرخبرداد.
ازاینرومهدیچمران،رئیسشورایشهر
تهراندیروزدردویستوشصتوســومین
جلســهشــورابــهموضوعبازگشــت
اغذیهفروشانواکنشنشاندادوگفتبرای
جمعآوریاغذیهفروشــانسیتیرتلاش
زیادیشدهوباراهاندازیوبازگشتمجدد

اغذیهفروشانبهاینخیابانمخالفیم.
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مترو و اتوبوس برای دانش آموزان و دانشجویان رایگان شد

عبدالمطهر محمدخانی، سخنگوی شهرداری تهران: هفته اول مهرماه دانش آموزان می توانند از ناوگان حمل ونقل 
عمومی رایگان استفاده کنند؛ البته شــهرداری تهران تلاش می کند از طریق مصوبه شورای شهر این مدت را به 

یک ماه افزایش دهد. شهرداری موظف به نظارت بر شرکت های خدمات رسان سرویس مدارس است.

پایتخت باید الگویی برای تمدن اسلامی باشد
علیرضا زاکانی، شهردار تهران:برای شهر، جسم و کالبدی مطلوب است که آرامش و آسایش را برای شهروندان 
به ارمغان بیاورد. روح شهر نیاز به تحول دارد و باید این تحول را بر مدار داشته های خودش بنیان بگذارد لذا از 

این منظر نیازمند  هویت ادبی و توجه به موضوع شعر و شعرسرایی هستیم.

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

موافقت اعضا با ایجاد سامانه 
شناسایی و پایش منابع آلاینده

موضوع:بررسی طرح الزام شهرداری تهران 
به ایجاد سامانه شناسایی و پایش منابع آلاینده 

در مناطق ۲۲ گانه 
ارائهگزارشتوســطمهدیپیرهادی:
دسترسی سریع به اطلاعات، کاهش خطاهای 
احتمالی و تصمیم سازی در این حوزه با راه اندازی 

سامانه موردنظر تقویت می شود.
تکالیفشهرداری:شــهرداری تهران باید 
هر ۶ ماه یک بار گزارش های خــود را ارائه دهد. 
حداکثر تا پایان امسال ســامانه راه اندازی شود. 
کارخانه های آســفالت و ام آراف)تفکیک زباله( 

باید سخت گیرانه تر پایش شوند.
تصمیمشورا:با حداکثر آرا طرح تصویب شد.

انتخاب حسابرسان سال ۱۴۰۳ 
مدیریت شهری 

موضوع:بررســی طرح تعیین حسابرســان 
منتخب شــورا برای انجام عملیات حسابرسی 
سال ۱۴۰۳ شــورا، شرکت ها و ســازمان های 

وابسته به شهرداری تهران
توضیحتوسطمحمدآخوندی:پس از انتشار 
فراخوان، ۱۶ مؤسسه حسابرسی انتخاب شدند و 
تمام قراردادها با شورا منعقد می شود و حق وحقوق 

آنها از بودجه شورا پرداخت خواهد شد.
تصمیمشورا:اعضا با حسابرسان تعیین شده، 

موافقت کردند.

نمایندگان به ۹ پلاک ثبتی رأی باغ دادند
موضوع:۲۰ پرونده پلاک ثبتی بررسی شد.

تصمیمشــورا:رأیباغ برای ۹ پلاک ثبتی 
صادر شد.

جزئیاتپلاکثبتیباغ:۵ پلاک ثبتی باغ 
در منطقه یک و ۴ پلاک دیگر در مناطق ۳، ۴، ۶ 

و ۲۲ قرار دارند.

تعیین حق الزحمه اعضای کمیسیون ها 
موضوع:اصلاحیــه مصوبه تعییــن میزان 
و چگونگــی پرداخــت حق الزحمــه اعضای 

کمیسیون ها
توضیحمحمدآخوندی:براســاس اعلام 
وزارت کشــور برای هر بازدید ۴۲۰ هزار تومان 

به عنوان حق الزحمه ثابت تعیین شده است.
تصمیمشورا:با موافقت اعضا به تصویب رسید.

عملیاتساختهتلولنجک
متوقفاست

ساخت هتل ۳۰طبقه ولنجک با مجوز کمیسیون ماده۵ عملیاتی 
شد؛ اما با شکایت سازمان بازرسی، دیوان عدالت اداری دستور 
توقف ساخت این هتل را داد تا ایرادها و مسائل مطرح شده حل 
 شــود. این خبر در حالی توســط اصغر جهانگیری، سخنگوی
 قوه قضاییه هم رسانه ای شد که این روزها شاهد هستیم منتقدان 
مدیریت شهری دوره ششم روی این موضوع موج سواری می کنند 
و دم از ادامه فعالیت ساخت وســاز هتل می زنند. کسانی که با 
دروغ پراکنی می خواهند ثابت کنند که مدیریت شهری به الزامات 
و قوانین پایبند نیســت؛ درحالی که خلاف موارد مطرح شده، 
شــهرداری منطقه یک پس از ابلاغ دستور دیوان عدالت اداری، 

کار ساخت هتل ولنجک را متوقف کرده است. 

واقعیتچیست؟
طبق ابلاغیه مصوبه کمیسیون ماده۵ پروانه ساخت هتل ۳۰طبقه 
در ولنجک صادر شد. مدتی بعد سازمان بازرسی کل کشور به این 
پرونده وارد شد و ایراداتی گرفت و خواستار ابطال پروانه شد. دیوان 
عدالت اداری هم برای تعیین تکلیف، دستور توقف عملیات ساخت 
را داد و مصوبه را به شورای عالی شهرسازی و معماری و کمیسیون 
ماده۵ ارسال کرد تا ابهامات برطرف شود. براساس گفته های مدیران 
شهری، ابهامات و ایرادات در کمیسیون ماده۵ برطرف شده و قرار 

است موضوع در شورای عالی شهرسازی بررسی شود.

ساختعمرانیانجامنمیشود
فیلم ها و عکس هایی کــه از فعال بــودن کارگاه عمرانی هتل 
ولنجک منتشــر می شود، مربوط به ساخت وســاز نیست. این 
موضوع توسط مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران تأیید 
شده و او گفته است که تا اعلام نتیجه نهایی توسط شورای عالی 

شهرسازی، هیچ ساخت وساز عمرانی در هتل انجام نمی شود. 

فعالیتمربوطبهایمنسازیگوداست
پدرام اخوان، معاون شهرسازی و معماری شهردار منطقه یک در 
پاســخ به خبرهای کذب مبنی بر متوقف نشدن ساخت هتل در 
ولنجک گفته است، فعالیت عمرانی فعلی مربوط به ایمن سازی  
گود است و هیچ گونه ساخت و سازی  انجام نمی شود. پس از دستور 
دیوان عدالت اداری، دستور توقف عملیات صادر شد؛ اما چون در 
مرحله گودبرداری بود و امکان ریزش بناهای مجاور وجود داشت، 
ایمن سازی گود در دستور قرار گرفت و پس از اتمام ایمن سازی ، 

عملیات ساختمانی دیگری صورت نخواهد گرفت.

 جلسه263پارلمان
شهــری

 در جمع خبرنگاران
چه موضوعاتی مطرح شد؟

 از فعالیت هتل ولنجک 
تا حضور شهردار در شورا

در حاشــیه دویست وشصت وسومین جلسه 
شورای اسلامی شــهر تهران، مهدی چمران، 
رئیس پارلمان در جمع خبرنگاران حاضر شد 

و به سؤال های مختلف آنها پاسخ داد.
هتلولنجک: فعالیــت در هتل ولنجک 
عمرانی نبوده و متأســفانه موارد مطرح شده 
درست نیســت. قرار شد کمیســیون ماده ۵ 
بررسی کند و رأی دهد که رأی مثبت دادند. 
به هرحال باید این موضوع در شــورای عالی 

معماری و شهرسازی پیگیری شود.
نظارتشورابرعملکردشهرداری:یکی از 
نمایندگان دوره یازدهم مجلس دراین خصوص 
اظهارنظر کرده بود که باید عنوان کنم دقیق ترین 
کار برای نظارت حسابرسی است و ما تمام مسائل 
ریزودرشــت مالی را می بینیم. علاوه بر این اعضا 
به صورت نقد کننده جدی مسائل مربوط به شهردار 
را بررسی می کنند و تذکر می دهند و تذکرات را به 

سؤال تبدیل می کنند.
جمعکردنسنگفرشخیابانها:ما گفتیم 
چهارراه ها و میادینی که نیاز است خودروها سرعت 
کمتری داشته باشند سنگفرش شود و اکنون کندن 

سنگفرش ها کار ضروری و به صرفه ای نیست.
تغییرکاربریخیابانهــا:هیأت تطبیق 
فرمانــداری درگذشــته طرح تغییــر کاربری 
تعدادی از خیابان ها را رد کرد و شــورا مصوبه 

 خود را پس گرفت.
حضورشهرداردرشورا:ما در دستورکار 
قرار دادیم که شــهردار درباره مسکن توضیح 
دهد؛ چه سؤال مطرح شده باشد و چه نشده 

باشد.

مؤسسه  برای حسابرسی شرکت ها 
و سازمان های وابسته به شهرداری 

تهران انتخاب شدند

 پلاک ثبتی در مناطق مختلف 
تهران توسط اعضای پارلمان 

شهری  رأی باغ گرفتند
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